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ZAPISNIK REDNE LETNE SKUPŠČINE 

STRELSKEGA DRUŠTVA GROSUPLJE 

 

Datum:  09. marec 2018 

Začetek: 18:20 

Lokacija: Turistična kmetija Gioahin Darja in Mitja, Peč 13, 1290 Grosuplje 

Prisotnih: 44 članov od skupno 85 članov (52% udeležba). 32 volilnih upravičencev z glasovno 

pravico (68%) in 12 brez glasovne pravice (32%); Priloga 1 

 

Dnevni red:  

1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva 

2. Sprejem dnevnega reda, imenovanje zapisnikarja, dveh overoviteljev zapisnika in izvolitev 

verifikacijske komisije 

3. Pregled zapisnika in sklepov redne letne skupščine v letu 2017 ter poročilo o njihovi realizaciji 

4. Seznanitev skupščine z letnimi poročili: 

- poročilo o delu društva 

- poročilo o finančnem stanju in bilanci društva 

- poročilo nadzornega odbora 

- poročilo disciplinske komisije 

5. Razprava o poročilih in sklepi 

6. Razrešitev dosedanjega predsednika SD Grosuplje, predstavitev prijavljenega kandidata za 

funkcijo predsednika SD Grosuplje in volitve predsednika SD Grosuplje za obdobje do 

preostanka mandata volilne skupščine 

7. Program dela za leto 2018 

8. Imenovanje častnih članov SD Grosuplje 

9. Razno 
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1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva 

Predsednik Strelskega društva Grosuplje Ignac Jerovšek pozdravi vse navzoče in se zahvali, da so 

se skupščine udeležili v tako velikem številu. Za delovno predsedstvo skupščine predlaga za 

delovnega predsednika skupščine Dušana Bariča ter člana Andreja Culjkarja in Jožeta Kozlevčarja.  

Z glasovanjem se delovno predsedstvo skupščine potrdi. 

 

2. Sprejem dnevnega reda, imenovanje zapisnikarja, dveh overoviteljev 

zapisnika in izvolitev verifikacijske komisije 

Dušan Barič predlaga, da se za zapisnikarja skupščine imenuje Matejo Kernjak Slak, za overovitelja 

zapisnika Žigo Habjana in Jožeta Kozlevčarja, za verifikacijsko in volilno komisijo pa Roka Ivanca, 

Jana Kolenca in Aleša Urbasa. Z glasovanjem se imenovane kandidate potrdi. Verifikacijsko 

komisijo pozove, da pričnejo s svojim delom, v tem času pa predlaga, da nadaljujemo in opozori na 

sklepčnost skupščine, ki se ob morebitnem nezadostnem številu prisotnih članov z glasovalno 

pravico, preloži za 30 minut po začetku redne letne skupščine, ter tako po določilih iz statuta SD 

Grosuplje postane skupščina sklepčna. Prisotni se strinjajo, da se vsa glasovanja in sprejeti sklepi 

pred tem časom obravnavajo in potrdijo. Dušan Barič preide na dnevni red, ki so ga člani prejeli z 

vabilom na skupščino in predlaga spremembo 6. točke dnevnega reda v Razrešitev dosedanjega 

predsednika SD Grosuplje, predstavitev prijavljenega kandidata za funkcijo predsednika SD 

Grosuplje in volitve predsednika SD Grosuplje za obdobje do preostanka mandata volilne 

skupščine. Dnevni red s predlagano spremembo se z glasovanjem potrdi. 

 

3. Pregled zapisnika in sklepov redne letne skupščine v letu 2017 ter 

poročilo o njihovi realizaciji 

Mateja Kernjak Slak poda pregled zapisnika in sklepov redne letne skupščine v letu 2017 in poročilo 

o njihovi realizaciji. Realizirani in nerealizirani predlaganih predlogi Programa dela za leto 2017 so 

navedeni tudi v  Poročilu o delu društva v letu 2017, ki so ga člani prejeli v dokumentaciji za 

skupščino. 

Na redni letni skupščini v letu 2017 so bile predlagane in sprejete tudi določene dopolnitve k 

predlaganemu programu dela za leto 2017. Pripravile naj bi se aktivnosti glede selitve in delovanja 
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društva v primeru izgradnje novega strelišča. UO društva s pripravami ni pričel, zaradi ustnega 

poročila predsednika Komisije za izgradnjo novega strelišča, da zemljišče še ni odkupljeno s strani 

občine in bi bile vsakršne pripravljalne aktivnosti v zvezi z izgradnjo novega strelišča preuranjene. 

Skupščini je poročal tudi predsednik Komisije za izgradnjo strelišča in navedel, da je bil Občini 

Grosuplje predložen idejni projekt za izgradnjo NK Brinje in SD Grosuplje, vendar se zadeva naprej 

od te točke ni premaknila. 

Andrej Cevc, predstavnik ZŠOG je na prejšnji skupščini predlagal, da se za naslednjo leto pripravi 

pri finančnem poročilu na začetku zbirnik prihodkov in odhodkov ter poročilo, ki bo vsebovalo 

primerjavo med finančnim načrtom in dejansko realizacijo le tega. Finančno poročilo za leto 2017 

se je temu predlogu prilagodilo. Andrej Cevc je za zapisnik tudi navedel, da se pripravlja nov 

Pravilnik za sofinanciranje športa v občini Grosuplje ter da bomo vse članice o osnutku seznanjene 

ter imele možnost podati svoje predloge, spremembe in dopolnitve. Člani UO smo pri pripravi 

novega pravilnika tudi sodelovali in uspešno podali kar nekaj predlogov za spremembe in 

dopolnitve, ki so se vključile v nov pravilnik. 

Andraž Poje je predlagal, da bo prevzel treninge s serijsko puško na 50 m, kar je uspešno tudi 

uresničil. Pri prevozih otrok so mu pomagali starši.  

Potrjena in sprejeta sta bila tudi Pravilnik za pridobitev donatorskih in sponzorskih sredstev ter 

Pravilnik o prejetih sredstvih za sofinanciranje programov vrhunskih športnikov. 

Prisotne člane Dušan Barič povpraša, če ima kdo kakšen predlog glede popravka zapisnika in ga 

daje na glasovanje. Z izglasovanjem se potrdi zapisnik redne letne skupščine v letu 2017. 

Ker je poteklo od začetka skupščine že 30 minut, g. Barič pozove predstavnika verifikacijske 

komisije Roka Ivanca, da poda svoje poročilo (Priloga 1). Skupščina bi bila sklepčna, če bi bilo 

prisotnih vsaj 75 % članov z glasovalno pravico, ampak po 30 minutah od začetka seje se sklepčnost 

potrdi s prisotnimi člani (52 %). Formalno se z glasovanjem potrdi veljavnost dosedanjega dela na 

skupščini. 

4. Seznanitev skupščine z letnimi poročili 

a. Poročilo o delu društva  

Predsednik SD Grosuplje Ignac Jerovšek seznani prisotne, da so Poročilo o delu društva v letu 2017 

(Priloga 2) prejeli skupaj z vabilom na skupščino in ker je precej obširno poda le povzetek.  

V društvo je bilo vključenih 84 članov, kar je za 15 manj kot lansko leto kar je rezultat predvsem 

izredno majhne pridobitve novih članov. Da bi delo vseh članov potekalo čim bolj kakovostno in 
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nemoteno je bil v oktobru uveden nov urnik vadbe z zračnim orožjem, v katerem se je, poleg 

skupinske vadbe kadetov in mladincev, oblikovala tudi nova vadbena skupina za mlajše kategorije 

pod okriljem Renate Oražem. Predsednik je izpostavil tudi nekaj vidnejših dosežkov v letu 2017. Na 

državnem prvenstvu z zračnim orožjem smo si priborili 3 zlate in 3 srebrne pokale, posamično pa je 

srebrno kolajno osvojila Sara Slak in bronasto Rok Ivanc. Bronasto kolajno je na Državnem 

prvenstvu za veterane osvojil tudi Anton Lesar. Na Državnem prvenstvu v streljanju z malokalibrskim 

orožjem smo osvojili 6 ekipnih odličij in kar nekaj odličij posameznikov. S strani Strelske zveze 

Slovenije smo bili zopet nagrajeni za najboljše strelsko društvo v Sloveniji. Za naše uspešno delo 

smo bili nagrajeni tudi s strani Zveze športnih organizacij Grosuplje in sicer z bronasto plaketo, ki 

so jo kot posamezniki prejeli tudi Sara Slak, Renata Oražem, Rok Ivanc in Žiga Habjan. Med 

nagrajenci sta bili tudi Rebeka Slak, ki je prejela bronasto priznanje in Klavdija Jerovšek, ki je prejela 

srebrno plaketo. Glede na letno poročilo dela, predsednik Ignac Jerovšek meni, da je bilo delo 

društva v letu 2017 uspešno in upa, da bo tako tudi v nadaljnje z novim predsednikom, ki ga bomo 

izvolili na skupščini. Zahvali se za vso pozornost in želi prijeten večer še naprej. 

b. Poročilo o finančnem stanju in bilanci društva 

Finančno poročilo, bilanco in podatke iz izkaza poslovnega izida društva za leto 2017 je pripravil 

blagajnik Alain Vidmar, vendar ga zaradi njegove odsotnosti predstavi Mateja Kernjak Slak, ki 

opozori, da je prišlo v poročilu o finančnem stanju društva do določenih manjših sprememb, ki pa 

ne vplivajo na končne zneske. Spremembe v poročilu bodo vključene v Prilogi 3 zapisnika 

skupščine.  Ker so bila poročila priložena že vabilu na skupščino povzame samo povzetek, zato ga 

podrobneje v zapisniku ne navajamo. 

c. Poročilo nadzornega odbora 

Član nadzornega odbora Anton Lesar pod pooblastilom predsednice nadzornega odbora Janje 

Zupančičeve poda poročilo o pregledu poslovanja SD Grosuplje v letu 2017 (Priloga 4). 

d. Poročilo disciplinske komisije 

Predsednik disciplinske komisije Klemen Bučar predstavi poročilo za leto 2017 (Priloga 5). 
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5. Razprava o poročilih in sklepi 

Dušan Barič odpira razpravo na predstavljena letna poročila, predlaga, da se razpravlja o vseh 

poročilih hkrati in se na koncu sprejema sklepe.  

Jože Kolenc predlaga, da se vse nerealizirane naloge, navedene v poročilu prenesejo v leto 2018. 

Mateja Kernjak Slak pojasni, da so že vse nerealizirane naloge v letu 2017 vključene v program 

dela za leto 2018. 

Naslednje Jože Kolenc predlaga, da se poročilo dopolni z manjkajočimi poročili trenerjev, 

inštruktorjev in vaditeljev o delu v članski kategoriji in v mlajših kategorijah ter poročilo Komisije za 

izgradnjo strelišča. Mateja Kernjak Slak pojasni, da so bili k oddaji poročil s strani UO društva 

vabljeni vsi trenerji, inštruktorji in vaditelji, vendar sta se odzvala le Jože Kolenc in Renata Oražem. 

Natalija Kolenc predlaga, da manjkajoča poročila poda UO društva. Mateja K. Slak se z navedenim 

ne strinja, saj UO društva nima strokovne podlage za pisanje poročil in programa dela trenerjev, 

inštruktorjev in vaditeljev. Z navedenim se strinja tudi Dušan Barič. Predsednik Komisije za izgradnjo 

strelišča se na predlog glede poročila odzove z navedbo, da je glede te teme že vse pojasnil v tretji 

točki zapisnika in se mu pisanje poročila ne zdi smiselno, saj se okrog izgradnje novega strelišča ni 

nič novega zgodilo. Jože Kolenc vztraja, da se poročilo kljub temu napiše in odda, tako kot ga odda 

tudi Disciplinska komisija, čeprav ne obravnava nobenega disciplinskega postopka. Pričakuje, da 

bo UO društva glede neizpolnjevanja dolžnosti, ki jih nalaga članom, ustrezno ukrepal in podal svoje 

predloge v obravnavo disciplinski komisiji. 

Jože Kolenc tudi predlaga, da se zaključni del poročila dopolni s stavkom, da vsi, ki delamo v 

društvu, svoje delo opravljamo prostovoljno in brezplačno. Meni namreč, da še vedno nekateri starši 

ne vedo kako poteka delo v društvu. Ima občutek, da starši mislijo, da smo tukaj v službi. 

Alain Vidmar doda, da smo preteklo leto v društvu zbrali 1.005,82 eur iz naslova donacij dohodnine 

in se vsem zahvaljuje, ki so svoj del dohodnine, namenjen sicer državi, prispevali društvu.  

Glede manjkajočih poročili trenerjev, inštruktorjev in vaditeljev Jan Kolenc navaja, da so le ti v 

preteklosti trenirali in tekmovali ali še trenirajo/tekmujejo na stroške društva, zato se mu zdi 

smiselno, da spoštujejo pridobljeno znanje, ki ga naj tudi predajajo naprej mlajšim generacijam. 

Zatorej meni, da je obveza vsakega člana, ki dela v društvu, da zahtevana poročila in programe 

napiše in odda ter s tem pripomore tudi ostalim, ki se podajajo v to delo. Dušan Barič se strinja z 

Janom Kolencem in pojasni, da v društvu nimamo mehanizma s katerim bi lahko posameznike 
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prisilili k pisanju poročil in programov. Jože Kolenc pojasni, da v društvu nimamo točno dorečenih 

trenerjev za izvajanje vadbe določenih kategorij, kar pomeni, da UO društva niti ne ve od koga 

zahtevati določena poročila. Dejanu Stančeviću se zdi nedopustno, da kolegi, ki so bili podani k 

oddaji poročil tega niso storili. Ne more pa sprejeti dejstva, da skupščina kot najvišji organ društva 

nima vzvoda s katerim bi poročila pridobila. Pravzaprav gre za odnos do društva in medsebojne 

odnose v društvu. Navaja, da je disciplinska komisija pristojna za to, da rešuje neizpolnjevanje 

dolžnosti članov do društva. Društva so namreč postala že srednje velika podjetja, kar zahteva od 

nas, da se stvari sistematizirajo ter se zastavljenih pravil tudi držimo. Predsednik disciplinske 

komisije Klemen Bučar pojasni, da z že prvo točko 14. člena Disciplinskega pravilnika zaobjamemo 

celotno razpravo o poročilih, ki pravi, da se za prekršek smatra že neizpolnjevanje ali nevestno, 

nepravočasno in malomarno izpolnjevanje obveznosti v organih SD, pri zastopanju SD ali na 

prireditvah pod okriljem SD. Opozarja pa, da disciplinska komisija ni policist, ampak na pisni predlog 

predlagatelja uvede disciplinski postopek, razišče in na koncu izvede disciplinski ukrep. Vsak član 

ima ne samo pravico, ampak tudi dolžnost, da če pride do moralnega ali materialnega oškodovanja 

društva, pisno sproži postopek disciplinski komisiji. Eden od prekrškov je tudi opustitev predloga ali 

pobude za uvedbo disciplinskega postopka, če član ve, da je bila kršena pomembna obveznost ali 

društvu povzročena znatna materialna ali moralna škoda. Vse člane in vodstvo društva g. Bučar 

poziva, da če prihaja v društvu do nepravilnosti, da postopajo kot je navedeno v pravilniku in tisti, ki 

si ga še niso prebrali, naj si ga preberejo in ravnajo v skladu z njim. 

 

g. Dušan Barič podaja v glasovanje najprej vsa predstavljena poročila za leto 2017 pod točko 4. 

dnevnega reda. Poročila se z dvigom rok potrdijo. 

g. Dušan Barič nato poda v glasovanje tudi sklep iz točke 5. dnevnega reda:  

a.) komisija za izgradnjo strelišča naj upošteva Jožetov predlog in ga vključi v naslednje 

poročilo za preteklo in tekoče obdobje.  

Tudi ta predlog se potrdi in sprejme z dvigom rok. 
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6. Razrešitev dosedanjega predsednika SD Grosuplje, predstavitev 

prijavljenega kandidata za funkcijo predsednika SD Grosuplje in izvolitev 

novega predsednika SD Grosuplje za obdobje do preostanka mandata 

volilne skupščine 

 

Predsednik društva Ignac Jerovšek je podal odstopno izjavo z mesta predsednika društva, zato g. 

Dušan Barič daje v glasovanje predlog za razrešitev Ignaca Jerovšek s funkcije predsednika SD 

Grosuplje. Z dvigom rok se potrdi predlog za razrešitev Ignaca Jerovšek s funkcije predsednika SD 

Grosuplje. G. Barič se g. Jerovšku zahvaljuje za sedemletno opravljanja funkcije predsednika 

društva. 

g. Barič nato predstavi Dejana Stančevića, kot edinega kandidata, ki je posredoval kandidaturo za 

razpisano mesto predsednika društva ter ga pozove, da se na kratko predstavi članom. Dejan 

Stančević prihaja iz Zasavja in se s strelstvom ukvarja 10 let. Je tudi inštruktor strelstva, bil pa je 

predsednik komisije za kadre na Strelski zvezi Slovenije. V prvi vrsti si bo prizadeval zgladiti 

medsebojne odnose v društvu, kar je bistvenega pomena za rast in razvoj društva. Želi si čim več 

sodelovanja s starši otrok v društvu, ne zgolj samo za prevoze otrok, ampak tudi na drugih področjih 

delovanja društva. Naloga staršev je, da se za otroka zanimajo in iščejo informacije, naša naloga 

pa je, da jim v čim večji meri informacije tudi posredujemo. Če teh znanj nimamo jih poiščemo. 

Najslabši scenarij je, da starši otroka pripeljejo pred vrata strelišča in odidejo. Otrokom je potrebno 

športno strelstvo predstaviti kot celoto in ne zgolj kot golo streljanje na tarče. V tem trenutku nam 

glede strelišča ne more dajati nobenih obljub, ker postavitev novega strelišča ni odvisna samo od 

nas. Po najboljših močeh pa moramo vzdrževati to kar imamo na razpolago. UO društva ne sme biti 

sam sebi namen, poziva vse člane, da se sami obrnejo na UO s svojimi vprašanji in težavami. Vsi 

problemi se lahko rešijo, če obstaja za to volja. 

Po predstavitvi Dejana Stančevića, Dušan Barič pozove člane, da mu postavijo vprašanja, če jih še 

kaj zanima. Ker vprašanj ni, pozove člane, da se z dvigom rok Dejana Stančevića izvoli za 

predsednika SD Grosuplje in sicer za obdobje enega leta, do ponovnih volitev članov UO SD 

Grosuplje na naslednji volilni skupščini. 

Z dvigom rok prisotni člani izvolijo Dejana Stančevića za novega predsednika SD Grosuplje. 
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Dejan Stančević se zahvali za izkazano zaupanje. En dan v tednu bo imel na strelišču dan odprtih 

vrat, ki bo namenjen vsem članom in staršem. Želi si slišati čim več mnenj in predlogov, ne samo 

od trenerjev in ostalih dejavnih članov ampak tudi od staršev otrok. Želi nas opomniti, da društvo ni 

predsedstvo, upravni odbor in še najmanj predsednik, društvo so vsi člani od najmlajših cicibanov 

pa do upokojenih fantov in deklet. 

 

7. Program dela za leto 2018 

Dušan Barič povabi novega predsednika Dejana Stančevića, da predstavi Program dela za leto 

2018. Program (Priloga 6) je bil posredovan vsem članom po elektronski pošti ter dostopen za 

vpogled tudi na strelišču. Ker Dejan Stančević pri sestavi Programa dela za leto 2018 ni sodeloval, 

se v vsebinske podrobnosti ni spuščal. Program je preletel in se z napisanim tudi strinjal ter upa, da 

mu bomo lahko sledili in ga, če že ne v celoti vsaj v čim večji meri izpolnili. 

G. Barič pozove prisotne, da predlagajo dopolnitve ali spremembe k predstavljenemu programu. 

Jože Kolenc poda naslednje predloge k Programu dela za leto 2018:  

1. popravek Programa dela na strani 6, ki je v neskladju s točko programa, ki govori o 

materialnih pogojih za delo na strani 12. Predlaga, da se popravi besedilo na strani 6, ki 

naj se glasi: Za vse tekmovalce se strelivo in stroški tekmovanj krijejo iz društvenih 

sredstev skladno z Merili za pokrivanje stroškov pri nakupu streliva ter Kriteriji za nastope 

na tekmovanjih. Črta naj se besedilo na strani 12, ki se nanaša na navedeno tematiko.  

2. čim prej naj se sprejmejo Merila za pokrivanje stroškov pri nakupu streliva ter Kriterije za 

nastope na tekmovanjih.  

3. Zaradi večje jasnosti predlaga, da se v prihodnje tako v poročilih kot tudi v programih 

uporablja beseda člani, kadar se to nanaša na članstvo v SD, kadar pa je govora o 

kategorijah, pa se dosledno uporablja zveza kategorija cicibanov, kategorija članov,… 

4. Iz finančnega načrta naj se izpusti naziv proizvajalca streliva (Lapua, JSB, RSW,…) 

5. UO društva naj čim prej sprejme Merila za povračilo prevoznih stroškov 

6. Ker je delovanje društva javno, naj se na spletno stran društva objavijo vsi veljavni akti 

društva, tekoče pa se objavljajo tudi vabila in zapisniki sestankov vseh organov in komisij 

društva, razen v primerih, ko je javnost izključena. 
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7. Ker imamo na strelišču dva prostora za druženje, imamo pa veliko pomanjkanje prostora 

za skladiščenje, predlaga, da se prostor pred sanitarijami izza kontejnerja preuredi v 

skladišče in priročno delavnico za orožarja. Prostor desno od vhoda na strelišče, pa se 

tudi v prihodnje uporablja kot prostor za sestanke, druženja in po potrebi kot garderoba.   

Ignac Jerovšek se z zadnjim (sedmim) predlaganim Jožetovim predlogom ne strinja, ker bo 

delavnica orožarja dostopna vsem, ki bodo obiskovali sanitarije ter s tem večje verjetnosti, da pride 

do materialne škode. Prav tako se s predlogom ne strinja Marko Skušek, ki navaja, da je prostor 

namenjen starejšim članom, ki se lahko umaknejo bolj na samo. Natalija Kolenc navede, da se tega 

»skritega« prostora za druženje zelo redko poslužujejo. Jože Kolenc omeni, da je bil prvotni namen 

prostora ob sanitarijah namenjen skladišču, vendar se je njegova namembnost na skupščini v letu 

2017 spremenila. Še enkrat predlaga, da skupščina, ki je sprejela sklep o spremembi namembnosti 

prostora ob sanitarijah prejšnje leto, na tej skupščini to popravi. Ker smo v stiski s prostorom se mu 

zdi edino prav, da ga izkoristimo za skladišče. Dejan Stančević prisotne opozori, da je bil podan 

predlog za sklep, o katerem bo glasovala skupščina. 

Mateja Kernjak Slak skuša pojasniti, da v Programu ni prišlo do neskladja, ki ga Jože Kolenc navaja 

v predlogu pod točko 1, vendar neuspešno. Jože trdi, da ne najde zapisanega sklepa, da bi morale 

članske kategorije za strelske discipline na 50 in 25 m s pištolo kupovati same strelivo. Prav tako 

trdi, da za določene člane iz članskih kategorij obstajajo drugačna pravila kot za druge, kar se mu 

zdi nepravično. Nace Jerovšek pojasni, da je bilo na skupščini sprejeto, da si člani iz članskih 

kategorij za treninge strelske discipline na 50 m kupujejo strelivo sami, za tekmovanja pa jim krije 

stroške društvo. Dejan Stančević pojasni, da je pred leti v društvu animiral ekipo s pištolo, da so 

začeli trenirati s pištolo velikega kalibra. Ker pa zaradi finančnega stanja, društvo ni moglo kriti 

stroškov streliva za veliki kaliber, so se znašli tako, da so si strelivo priskrbeli sami. Iz tega je mogoče 

razbrati, da se je tak način dela prenesel še na streljanje s pištolo na 50 m. Še zmeraj pa ne verjame, 

da je društvo sposobno nuditi sredstva za streljanje z velikim kalibrom. Andraž Poje predlaga, da se 

krijejo stroški streliva le za olimpijske discipline. 

Dušan Barič vse prisotne pozove, da se z glasovanjem potrdijo sklepi, navedeni v planu delovanja 

društva v letu 2017 skupaj z Jožetovimi sedmimi predlogi. Sklepi se sprejmejo z dvigom rok. En član 

je proti 7. točki Jožetovega predloga. 
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8. Imenovanje častnih članov SD Grosuplje 

Člani UO SD Grosuplje podajamo skupščini SD Grosuplje v obravnavo predlog, da se vse člane z 

dopolnjeno starostjo 80 let imenuje za častne člane društva (Priloga 7). S sprejetjem predloga 

pridobijo naziv častnega člana s tem letom JESIH Martin, GABRŠČEK Alojz, JESIH Marija in RUS 

Anton. 

Predstavljeni predlog, da se vsi člani z dopolnjeno starostjo 80 let, imenujejo za častne člane SD 

Grosuplje, se z glasovanjem potrdi in sprejme. 

9. Razno 

Anton Lesar obvesti skupščino, da sta s Primožem Jeraličem pripravila spremembe in dopolnitve 

za pripravo osnutka novega statuta SD Grosuplje. Spremembe in dopolnitve statuta so bile že 

predstavljene in obravnavane na UO. Čistopis osnutka bo posredovan vsem članom društva v 

vpogled. Po tem datumu bo začelo teči 3 mesečno obdobje do izredne skupščine, na kateri se bo 

sprejemal nov statut društva. 

Aleš Urbas predlaga, da so čistilne akcije na strelišču bolje organizirane. Še zmeraj se dogaja, da 

otroci pridejo na čistilno akcijo in ne vedo kaj naj počno. Prav tako so čistilne akcije slabo obiskane, 

na seznamih pa se pojavljajo eno in isti člani. Olja Kolenc nas obvesti, da se marsikdo od otrok 

samo vpiše na list prisotnosti za čistilno akcijo, potem pa strelišče zapusti in ne poprime za nobeno 

delo. Gospodar strelišča Drago Andročec pojasni, da je tudi sam opazil, da se nekateri samo vpišejo 

v seznam prisotnosti in potem strelišče zapustijo, medtem ko nekateri dejansko delajo, na seznamih 

pa jih ni, ker se sami ne vpišejo. Zaradi tega obljubi, da se bo bolj potrudil in spremljal prisotnost na 

čistilnih akcijah. Priskrbel je tudi večjo metlo za pometanje strelskega prostora, za ostale prostore 

pa je na razpolago dovolj ostalih omel. Velikokrat tudi sam pomete, posesa in poriba strelišče, da je 

čisto. Jan Kolenc predlaga, da se sestavi seznam opravil za čiščenje strelišča, po katerem se dela 

porazdelijo med prisotne člane na čistilni akciji. Seznam se po potrebi dopolnjuje. Mateja Kernjak 

Slak gospodarju pojasni, da ni njegova naloga, da strelišče čisti sam, ampak čistilno akcijo 

organizira tako, da med prisotne člane razdeli zadolžitve in jih nadzoruje. Rok Ivanc predlaga, da 

se čistilne akcije organizirajo v torek ali četrtek, ko je na strelišču največ obiska. Ob petkih popoldne 

je večina članov že odsotna in se čistilnih akcij ne more udeležiti. Prav tako je potrebno upoštevati 

sklep sprejet na skupščini, da se članarina za člana zviša za 25%, če je bil prisoten samo na dveh 

čistilnih akcijah in za 50%, če je bil prisoten samo na eni čistilni akciji. Zaradi navedenega je 
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potrebno zelo natančno slediti prisotnost članov na čistilnih akcijah in jih organizirati v terminih, ko 

se jih lahko udeleži čim več. 

Jože Kolenc predlaga, da vsak opravlja na strelišču svoje delo za katerega je zadolžen. Na tak način 

ne bo prihajalo do zmešnjav, kdo je za določeno orožje in opremo zadolžen. Orožar naj poskrbi za 

orožje, gospodar pa za strelsko obleko in obutev. Na strelišču naj se vzpostavi sistem, da bo trener 

vedel, kdaj in na koga lahko svoje varovance napoti za zamenjavo opreme in orožja. Gospodar in 

orožar pa naj vestno vodita evidenco izposojene opreme in orožja. Opozori pa tudi, da se inventura 

ne izvaja redno, zato je zmešnjava še toliko večja. Trener pa zagotovo ni oseba, ki bi se morala 

ukvarjati z menjavo obleke, čevljev in orožja. 

Glede na to, da se je pod točko razno dnevnega reda razpravljajo predvsem o operativnih 

vprašanjih, Dušan Barič predlaga, da to problematiko obravnava UO društva na svojih sejah in 

sprejme ustrezne sklepe. 

Alain Vidmar prisotne opozori, da naj vsi tekmovalci spremljajo obvestila o prijavah na tekmovanja, 

spremljajo roke za prijave in se čim prej prijavijo. Olja Kolenc se pritoži, da se ne more prijavljati oz. 

vpisovati v google dokumente, ker njen program na telefonu tega ne podpira. Mateja Kernjak Slak 

ji razloži, da ima za prijavo več možnosti, ki pa niso odvisne od tabel, ki jih objavlja za prijavo. Prijavi 

se lahko preko e-mail sporočila, na fb-strani pusti sporočilo med komentarji, piše sms sporočilo,… 

Andraž na to temo pojasni, da jih Mateja K. Slak preveč razvaja. Vsak, ki se želi določene tekme 

udeležiti lahko to stori na več načinov. Meni, da smo vsi malo preveč prijazni. 

Dušan Barič daje besedo še predstavniku Zveze športnih organizacij Grosuplje, Andreju Cevcu. G. 

Cevc na začetku vse pozdravi v imenu ZŠOG ter pohvali gradivo za skupščino, ki ga je prejel. 

Predlaga, da znotraj društva ustanovimo strokovni svet v katerega bodo vključeni vsi trenerji, ki 

delajo v društvu. Strokovni svet so strokovnjaki s področja strelstva, ki naj pripravljajo programe, 

planirajo treninge, tekme in vse kar potrebujejo ter potem ta letni program treningov in tekem, 

finančno ovrednoten predajo UO društva. UO društva bo pa glede na svoje finančne zmožnosti 

opredelil kaj lahko in česar se ne da storiti. V upravni odbor bi pa moral biti vključen predsednik tega 

strokovnega sveta, ki bi bil povezava med upravo in stroko. Poročilo o strokovnem delu bi pripravil 

strokovni svet znotraj sebe. UO društva bi se moral ukvarjati s finančnimi posli, strelskim objektom 

in vse kar sodi zraven, njegova naloga pa ni pisanje poročil trenerja. Glede izgradnje strelišča tudi 

sam nima nobenih novih informacij. Trenutno je v planu izgradnja telovadnice pri OŠ Louisa 
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Adamiča. Priporoča, da se na razpis za črpanje sredstev fundacije za šport vseeno skušamo 

prijaviti, ker je s strani strelskih društev kar nekaj prijav za nakup elektronskih tarč, čeprav je 

navedena oprema slabše točkovana kot izgradnja športnih objektov. Pri tem nam bo nudil vso 

podporo, ki nam jo lahko da. 

Na koncu se Dušan Barič zahvali še vsem sodelujočim na skupščini za udeležbo in vabi, da se 

preostanek večera še družimo ob hrani, pijači in debati. Vsem tekmovalcem pa želi še veliko uspeha 

v prihodnje. 

Skupščina se zaključi ob 20:30 uri. 

 

Seznam prilog: 

Priloga 1: Poročilo verifikacijske komisije s seznamom prisotnosti na skupščini dne 09.03.2018 

Priloga 2: Poročilo o delu društva za leto 2017 - dopolnjeno 

Priloga 3: Poročilo o finančnem stanju in bilanci društva za leto 2017 - dopolnjeno 

Priloga 4: Poročilo nadzornega odbora o pregledu poslovanja za leto 2017 

Priloga 5: Poročilo disciplinske komisije za leto 2017 

Priloga 6: Program o delovanju društva za leto 2018 s predlaganimi spremembami in s priloženim 

Finančnim načrtom za leto 2018 

Priloga 7: Predlog UO za imenovanje častnih članov društva 

 

 

Zapisnikarka:    Predsednik društva:   Overovitelja zapisnika: 

Mateja Kernjak Slak   Dejan Stančević   Žiga Habjan 

         

 

    Jože Kozlevčar 

 

 

 

V Grosupljem, 09.03.2018 


